

《单词百科:ebk是什么意思?ebk怎么发音?ebk的解释和用法》

英语单词ebk是什么意思?ebk怎么读?ebk怎么发音?简答网为您整理了ebk的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



ebk的意思

1、abbr.embryonic bovine kidney 胚胎培育的牛肾;

ebk的双语例句

1、Research of EBK Performance Management Model and Its Application in Real Estate Industry

EBK绩效管理模型及其在房地产行业中的应用研究

2、Calculation of the atomic energies by EBK quantization procedure

用EBK量子化方法对原子能级的计算

3、The research on consumer buying behavior model has already been mature because of the creation and the application of the several classical models such as Nicosia model, the Howard-Sheth model and the EBK model.

我们对消费者购买行为模式的研究已经基本成熟，诸如尼考西亚模式、霍华德&谢斯模式和EBK模式等经典模式的提出和应用。

4、In this paper we show the construction of a semiclassical wave function for a resonance torus with winding number n/m , and satisfying the Einstein-Brillouin-Keller (EBK) quantization condition, by evolving a state along periodic orbits on the torus.

介绍了如何利用沿着环上的周期轨道演化态构造一个环绕数为 n/m ，且满足Einstein-Brillouin-Keller量子化条件的谐振环的半经典波函数。

5、MADIDs are hierarchically decomposed for improving the efficiency of inference in EBK algorithm, and the conditionally independent separators are induced for decreasing the error of the inference, and the inference of decision nodes and utility nodes are added for inferring MADIDs.

EBK算法通过对MADIDs的概率分布进行分层分解来提高推理的计算效率，通过引入分割团来减小算法的推理误差，并且添加了效用结点和决策结点的推理。

以上是简答网为您整理的ebk怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于ebk的用法、ebk的释义、ebk的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/ebk>